

Boris Döbler

Chief Financial Officer STADA Group

Since January 1st, 2023, Boris Döbler is CFO of STADA Arzneimittel AG, where he previously held the interim Group CFO position. Since joining STADA in April 2019, Boris' considerable contributions have enabled STADA to consistently outperform the market, evidenced by a 17% rise in adjusted EBITDA in 2022. He initially served as CFO for European Markets, before assuming the role of Vice-President, Corporate Financial Planning & Analysis in March 2020.

Boris is an entrepreneurial CFO with over 20 years of management experience in the healthcare and fast-moving consumer goods (FMCG) industries. He has held leadership positions in commercial, manufacturing, and corporate functions. Boris has worked with large multinational companies, and his experience spans both listed and private/PE-backed environments.

Having started his career as a financial analyst and manager at Procter & Gamble, based in Geneva and London, Boris subsequently took on an entrepreneurial role leading a family-owned business as co-owner, chief operating officer and CFO of German food group Allgäu Fleisch. In 2009, he returned to Procter & Gamble as group finance manager, P&G Pharmaceuticals, where he took a leading role in managing alliances and divesting prescription medicine business units. He then gained experience as P&G's finance head for the business unit Western Europe OTC/Personal Healthcare. For almost four years, Boris was based in Geneva as CFO, EMEA region, for the PGT Healthcare OTC joint venture between Procter & Gamble and Teva. From October 2015 on, he served as Teva's CFO for the Benelux & Nordics cluster, further adding to his experience of generic, specialty and consumer healthcare medicines.

Boris is equally strong in core financial skills, such as accounting, controlling, financial planning & reporting, financial analysis, risk management, M&A/licensing, and investor relations, as well as general business skills, such as conceptual thinking & strategic planning, leadership of organizations and businesses.

He holds a Master's degree in Business/Managerial Economics from the University of St. Gallen (HSG) and a Master of International Management from the CEMS Community of European Management Schools. He has completed post-graduate studies at the Harvard Business School, US and the IMD Business School, Switzerland. He is fluent in English, French, and German.

Boris Döbler

Finanzvorstand STADA-Konzern

Boris Döbler ist seit dem 1. Januar 2023 CFO der STADA Arzneimittel AG, wo er zuvor interimistisch die Position des Konzern-CFOs innehatte. Seit seinem Eintritt bei STADA im April 2019 hat Boris Döbler maßgeblich dazu beigetragen, dass sich STADA kontinuierlich besser als der Markt entwickelt hat, was sich in einem Anstieg des bereinigten EBITDA um 17% im Jahr 2022 widerspiegelt. Er war zunächst als CFO für die europäischen Märkte tätig, bevor er im März 2020 die Rolle des Vice-President, Corporate Financial Planning & Analysis übernahm.

Boris ist ein unternehmerisch denkender CFO mit mehr als 20 Jahren Managementenerfahrung in der Gesundheits- und Konsumgüterindustrie (FMCG). Er bekleidete Führungspositionen in den Bereichen Handel, Produktion und Unternehmensfunktionen. Boris hat mit großen multinationalen Unternehmen zusammengearbeitet, und seine Erfahrung erstreckt sich sowohl auf börsennotierte als auch auf privat/eigenfinanzierte Unternehmen.

Er begann seine Karriere als Finanzanalyst und Manager bei Procter & Gamble in Genf und London. Anschließend übernahm er eine unternehmerische Rolle in einem Familienunternehmen als Miteigentümer, Chief Operating Officer und CFO der deutschen Lebensmittelgruppe Allgäu Fleisch. Im Jahr 2009 kehrte er zu Procter & Gamble als Group Finance Manager, P&G Pharmaceuticals, zurück, wo er eine führende Rolle bei der Verwaltung von Allianzen und der Veräußerung von Geschäftseinheiten für verschreibungspflichtige Medikamente übernahm. Anschließend sammelte er Erfahrungen als Finanzchef von P&G für den Geschäftsbereich Western Europe OTC/Personal Healthcare. Fast vier Jahre lang war Boris in Genf als CFO, EMEA-Region, für das PGT Healthcare OTC Joint Venture zwischen Procter & Gamble und Teva tätig. Seit Oktober 2015 war er bei Teva als CFO für die Benelux-Länder und die nordischen Länder tätig, wodurch er seine Erfahrung im Bereich Generika, Spezialitäten und Consumer Healthcare weiter ausbauen konnte.

Boris ist gleichermaßen stark in den Kernkompetenzen des Finanzwesens, wie Buchhaltung, Controlling, Finanzplanung und -berichterstattung, Finanzanalyse, Risikomanagement, M&A/Lizenzierung und Investor Relations, wie auch in den allgemeinen Geschäftskompetenzen, wie konzeptionelles Denken und strategische Planung, Führung von Organisationen und Unternehmen.

Er verfügt über einen Master in Business/Managerial Economics der Universität St. Gallen (HSG) und einen Master of International Management der CEMS Community of European Management Schools. Er hat Nachdiplomstudien an der Harvard Business School, USA, und an der IMD Business School, Schweiz, absolviert. Er spricht fließend Englisch, Französisch und Deutsch.